

Shell 餐飲禮券獎賞推廣 – 香港

Shell Food & Beverage Gift Coupon Rewards Promotion – Hong Kong

條款及細則：

Terms and Conditions:

1. 由 2019 年 5 月 1 日[7 時 0 分]至 6 月 30 日[晚上 11 時 59 分]期間，顧客以 Shell Bonus 咭入汽油（包括 Shell V-Power 汽油及 Shell FuelSave 汽油）每滿港幣\$450（以單一收據計算，扣除折扣金額後）即可獲贈港幣\$20 美心飲食禮券（「美心飲食禮券」）乙張。如滿港幣\$900 或以上（以單一交易計算，扣除折扣金額後），最多只可以換領美心飲食禮券 2 次。

符合以上條件的顧客如選入 Shell V-Power 更可額外獲得限量版 foodpanda 外賣及精選餐廳優惠券（「飲食優惠券」）乙本（不論是否滿港幣\$900 或以上）。

During 1 May [07:00] to 30 June 2019 [23:59], customers using Shell Bonus Card can get a HK\$20 Maxim's Gift Coupon ("Maxim's Gift Coupon") for every purchase of either Shell V-Power or Shell FuelSave Unleaded up to HK\$450 (per receipt, net of discount and coupon amount). Customers can get up to 2 Maxim's Gift Coupons should the purchase per transaction exceed HK\$900 (per receipt, net of discount and coupon amount).

Above eligible customers purchasing Shell V-Power can also get a Limited Edition foodpanda Food delivery and Featured Restaurant Coupon Booklet ("Food & Beverage Coupon Booklet"), whether or not the purchase exceeds HK\$900 or above.

2. 顧客憑美心飲食禮券可於有效期內在美心食品有限公司旗下位於香港之指定分店購買貨品，作港幣\$20使用。優惠詳情可參閱美心飲食禮券背後之條款及細則。美心食品有限公司分店資料如下：

<https://www.shell.com.hk/restaurants-promotion.html>

With the Maxim's Gift Coupon, customers can pay for purchases made up to HK\$20 at selected outlets of Maxim's Caterers Limited ("Maxim's") in Hong Kong on or before the

expiry date shown. Details of offer can be referred to the terms & conditions at the back of the Maxim's Gift Coupon. Information of selected outlets of Maxim's are as below:

<https://www.shell.com.hk/restaurants-promotion-en.html>

3. 顧客憑飲食優惠券可於有效期內於以下指定餐廳時使用，優惠詳情可參閱個別餐廳飲食優惠券背後之條款及細則。指定餐廳資料如下：

<https://www.shell.com.hk/restaurants-promotion.html>

With the Food & Beverage Coupon Booklet, customer can use the coupons at the below designated restaurants. Details of offers can be referred to the terms & conditions at the back of the individual coupons of the corresponding restaurants. Information of selected restaurants are as below: <https://www.shell.com.hk/restaurants-promotion-en.html>

4. 此推廣不可與Shell咭或Shell Value咭或其他優惠同時使用，包括即時汽油折扣日。
This promotion cannot be used in conjunction with Shell Card or Shell Value Card or any other offer, including instant gasoline discount day.
5. 美心飲食禮券及飲食優惠券數量有限，換完即止。
Maxim's Gift Coupon and Food & Beverage Coupon Booklet are limited in stock. Offer while stocks last.
6. 如有查詢，請致電Shell Bonus咭客戶服務熱線 (852) 2435 4789。
For enquiries, please call Shell Bonus Card Customer Service Hotline 2435 4789.
7. 香港蠟殼有限公司保留一切最終決定權，並有權隨時更改此條款及細則而無須作事先通知。
Shell Hong Kong Limited reserves the right to make the final decision in case of disputes, and the right to amend the terms and conditions hereof without prior notice.
8. 如對條款及細則有任何爭議，一切以英文版本為準。
If there are any discrepancies between the English and the Chinese terms and conditions, the English version shall prevail.